
ی کــه به نوعــی مجبــور شــد در خــارج از  تیــم ملــی فوتبــال کشــورمان در دیــدار
ایــران میزبــان تیــم ملــی قطــر باشــد بــا ارائــه نمایشــی تهاجمــی و هوشــمندانه 
موفــق شــد بــا یــک بــرد شــیرین و پــرگل به نوعــی انتقــام باختــش بــه ایــن تیــم در 
ی بــرای  مرحلــه نیمه نهایــی جــام ملت هــای آســیا را بگیــرد. ایــن بــرد بــه قــدر
کامــی در جــام ملت هــا را فرامــوش  ــود کــه نا فوتبال دوســتان ایرانــی شــیرین ب
ی نــکات فنــی مثبــت و  کــرده و بــه آینــده تیــم ملــی امیــدوار شــدند. ایــن بــاز
ــا »فرهیختــگان«  یــادی داشــت کــه محســن بیاتی نیــا در گفت وگــو ب منفــی ز

بــه آن اشــاره کــرده اســت. 

  برد شیرینی بود
گردانش در  ــا تبریــک بــه امیــر قلعه نویــی و شــا کارشــناس فوتبــال کشــورمان ب
ی دلچســب  ابتــدا گفــت: »خوشــحالم از اینکــه مــردم بعــد از مدت هــا یــک بــاز
ی باعــث شــد آنهــا اتفاقــات  و یــک بــرد شــیرین از تیــم ملــی دیدنــد و ایــن پیــروز
تلــخ جــام ملت هــا را کــه مقابــل همیــن قطــر رقــم خــورد بــه فراموشــی بســپارند. 
ی هــای  یــادی داشــت و نشــان داد کــه تیــم ملــی می توانــد باز ایــن بــرد ارزش ز
یکنان  زیبــا و هماهنگــی را هــم بــه نمایــش بگــذارد. در کنــار آن  انگیــزه بالای باز

ی کردنــد.«  مخصوصــا در خــط حملــه ســتودنی بــود و به نوعــی غیرتــی بــاز

  عملکرد خط حمله عالی بود
ی ایــران و قطــر اضافــه کــرد: »تیــم ملــی در کنــار اینکــه  ی دربــاره بــاز و

نتیجــه عالــی گرفــت و نمایــش خوبــی داشــت در خــط حملــه بســیار 
باهــوش و هماهنــگ ظاهــر شــد تــا حــدی کــه همــه را بــه آینــده بهتــر 
امیــدوار کــرد. بارهــا گفته ایــم کــه توانایی هــای مهاجمــان مــا خیلــی 
بالاست و مقابل تیم هایی آسیایی آن طور که باید از توانایی های 

آنهــا اســتفاده نشــده اســت. امــا در مقابــل قطــر دیدیــم کــه حتــی در 
زمیــن بی طــرف می توانیــم آنهــا را تــا چــه حــد تحــت فشــار قــرار داده و 

یــم، کســب  چنیــن بــردی را کــه نبایــد اســمش را انتقــام و تحقیــر بگذار
کنیــم. اصــولا در فوتبــال بــا بحــث انتقــام و تحقیــر و مــوارد اینچنینــی 

ســخت مخالفم و اعتقادم این اســت که هر نتیجه ای در هر مســابقه ای 
یــه فنــی و فوتبالــی دیــد.«  رقــم می خــورد را بایــد از زاو

  در انتخاب ورزشگاه باهوش عمل کردیم
بیاتی نیــا بــا بیــان اینکــه انتخــاب ورزشــگاه اختصاصــی تیــم شــباب الاهلــی 
امــارات بــرای میزبانــی از قطری هــا تصمیمــی هوشــمندانه بــوده اســت، یــادآور 
ی کردنــد  یکنــان تیــم ملــی خیلــی خــوب بــاز کثــر باز ی ا شــد: »در ایــن بــاز
امــا عملکــرد ســردار آزمــون عالــی بــود و هــم گلزنــی کــرد و هــم پــاس گل داد. 
ی  احساســم ایــن بــود کــه او در ایــن ورزشــگاه خیلــی راحت تــر از بقیــه بــاز

می کــرد. به هر حــال او و عزت اللهــی عضــو تیــم شــباب الاهلی انــد و بــا شــرایط 
ورزشــگاه کامــا آشــنا بودنــد. به هر حــال ســردار روز فوق العــاده ای داشــت و 

پشــت ایــن مســئله یــک تصمیــم درســت قــرار گرفتــه بــود.« 

  نباید ایرادات تیم ملی نادیده گرفته شود
ی ایراداتــی هــم  ــر اینکــه در ایــن بــاز کیــد ب ــا تا کارشــناس فوتبــال کشــورمان ب
داشــتیم، عنــوان کــرد: »در کارهــای تهاجمــی بســیار هماهنــگ و هوشــمندانه 
ی کردیــم امــا در کارهــای دفاعــی اشــتباهاتی داشــتیم کــه نبایــد پیــش  بــاز
ی گل قطــر اشــتباه بزرگــی در خــط دفــاع  می آمــد یــا نبایــد تکــرار شــود. رو

ــرار  ــای مهاجــم حریــف ق ــر پ ی ــه آن شــکل ز ــد تــوپ مســتقیم ب داشــتیم و نبای
ی  ــاز می کــرد. قطعــا رو ــه درجــا دروازه مــان را ب ــا یک ضرب می گرفــت و او هــم ب
ــود کــه در خــط  ــود. مســئله دیگــر جا به جایــی ب ایــن گل خــط دفــاع مقصــر ب
کــه در خــط  دفــاع داشــتیم و بــه نظــر مــن ایــن جابه جایــی جــواب نــداد؛ چرا
یــا یوســفی را  یکنــی مثــل آر دفــاع ناهماهنــگ بودیــم. اینکــه به هرحــال مــا باز
یکــن غیرتخصصــی را  به عنــوان دفــاع راســت بــه اردو دعــوت می کنیــم امــا باز
ی می دهیــم هــم نکتــه ای اســت کــه مــا البتــه بــه ایــن تصمیــم  بــه جــای او بــاز
یــم. حتمــا ایــن تصمیــم جمعــی بــوده و کادرفنــی تشــخیص  احتــرام می گذار
ی دهــد امــا اصــولا  ی به مراتــب راحت تــری بــاز داده کــه یوســفی را در یــک بــاز
یکنــی را بــه تیــم ملــی دعــوت می کنیــم بایــد آنقــدر بــه توانایــی او ایمــان  وقتــی باز
داشــته باشــیم یــا او بــه حــدی رســیده باشــد کــه بتوانــد در ترکیــب تیــم ملــی 
قــرار بگیــرد. در کل بایــد گفــت نتیجــه ایــن تصمیمــات درســت یــا غلــط یــک 

بــرد دلچســب بــود کــه همــه مــا را خوشــحال کــرد.« 

  چرا تکلیف تیم امید مشخص نمی شود؟
د  نتقــا ا بــا  تی نیــا  بیا
ل  تبــا فو ن  ســیو ا ر فد ز  ا
کشــورمان درمــورد اینکــه 
تیــم  کادرفنــی  چــرا تکلیــف 
 ، نمی کننــد مشــخص  ا  ر میــد  ا
خاطرنشــان کــرد: »ایــن همــه فیفــادی را 
پشــت ســر گذاشــتیم و خیلــی از کشــورها 
در ایــن روزهــا تیــم امیدشــان هــم بــه میــدان 
رفته اســت اما ما الان چند ماه اســت به دنبال 
اینیم که تکلیف کادرفنی تیم امید را مشخص 
یکــن زیــر 23 ســال خــوب در لیــگ  کنیــم. ایــن همــه باز
ــد اینهــا یــک تیــم شــده و در فیفادی هــا  ــم و چــرا نبای ی دار
ی برای تیم ملی می گویند.  ی کنند. به این کار پشتوانه ساز باز
تــا چــه زمانــی می خواهیــم بــه خــط حملــه قدرتمنــد تیــم ملــی دلخــوش باشــیم. 
، پنــج ســال دیگــر فکــر کــرد و بهتریــن جانشــین ها را  از حــالا بایــد بــرای چهــار
یکــن جــوان بــا ســن امیــد  بــرای آنهــا تعییــن کنیــم. شــما الان در تیــم ملــی باز
یکنــان بــالای 30 ســال  می بینیــد کــه بخواهیــم او را جانشــین خــوب بــرای باز
بدانیــم؟ واقعــا نمی دانــم چــرا یــک ســرمربی بــرای تیــم امید انتخــاب نمی کنند. 
واقعــا یــک مربــی خــوب کــه  انگیــزه بالایــی بــرای کار کــردن بــا جوانــان داشــته 
ــا مــدارک  ــم؟ ایــن همــه مربــی خــوب ب ی باشــد از نظــر تصمیم گیرنــدگان ندار
یــم. آیــا قــرار اســت بــه آنهــا وقتــی 50 ساله شــان شــد اعتماد  معتبــر و با انگیــزه دار
شــود. به هر حــال بایــد ایــن حرف هــا زده شــود تــا مســئولان بــا چشــمان بازتــری 
یــادی را تــا الان  بــه آینــده فوتبــال ملی مــان نــگاه کننــد. بــرای تیــم امیــد زمــان ز
ــرار اســت در ایــن مــورد  ــر باشــد آنهایــی کــه ق ــم و شــاید بهت از دســت داده ای
تصمیــم بگیرنــد بیشــتر از ایــن زمــان را از دســت نــداده و تکلیــف کادرفنــی 

یکنــان جــوان و امیــد لیــگ را مشــخص کننــد.« تیــم امیــد و باز

چهاردهمین دوره رقابت های تکواندو قهرمانی نوجوانان جهان در کره 
جنوبی برگزار شد و در پایان این مسابقات تیم ملی ایران در هر دو گروه 
دختران و پســـران خوش درخشـــیدند و با شکست تمام رقبای مدعی، 
روی سکوی قهرمانی ایستادند. با قهرمانی این دو تیم، فاطمه صفرپور 
و فیـــض الله نفجـــم هم عنـــوان بهترین مربیان دنیـــا را از آن خود کردند تا 
، سرمربی تیم ملی تکواندو  این افتخارآفرینی کامل شود. فاطمه صفرپور
نوجوانان ایران که پیش از این در سال 2016 هم عنوان بهترین مربی جهان 
را از آن خود کرده بود، حالا پس از هشـــت ســـال دوباره موفق به کســـب 
ایـــن عنوان شـــده و تیمی فراتر از انتظـــار را تحویل جامعه تکواندو داده 
است. او در گفت وگو با »فرهیختگان« از این افتخارآفرینی و قهرمانی، 

راز موفقیت های پیاپی و انتظارش از مسئولان گفت. 

بـــرای دومیـــن بـــار بهتریـــن مربـــی جهان شـــدید. کســـب این عنـــوان چه حس و 
حالی دارد؟

حس خیلی خوبی است. برای من خیلی جالب بود آقای هیون جونگ کوک که 
جایزه بهترین مربی را به من داد، همان کسی بود که سال 2016 هم جایزه بهترین 
مربی جهان را به من داد؛ کاما بر حسب تصادف همان جایزه، همان عنوان و 
همان شخصی که هشت سال پیش جایزه را به من داد. وقتی دیدم آقای کوک 
جایزه را به من می دهد، خیلی بیشتر خوشحال شدم. این آقا در همه مسابقات 

حضور ندارند و استاد بزرگ کره ای هستند که من جایزه ام را از ایشان گرفتم. 

درباره قهرمانی دخترها صحبت کنیم. درخشش دخترها در میدان جهانی فراتر 
از انتظار بود و شاید کمتر کسی انتظارش را داشت. 

مـن قبـل از اینکـه بـه ایـن مسـابقات بـروم، دائمـا بـا کادرم صحبـت می کـردم 
ی  گـر جـو سـالن رو کـه بچه هـا از همـه لحـاظ خوبنـد و مشـکلی ندارنـد، فقـط ا
ی  آنهـا تأثیرگـذار نباشـد و بتواننـد همانـی باشـند کـه اینجاینـد و همان طور باز
یـم. همـه نگرانـی مـن فقـط از جـو مسـابقات  کننـد، مـا بهتریـن نتیجـه را می گیر
ی  ی بچه هایـم اثـری نگـذارد و خـدا را شـکر کـه جـو سـالن آنچنـان رو بـود کـه رو
بچه هـا تأثیـری نگذاشـت. دلیـل ایـن مسـئله هـم ایـن اسـت کـه مـا جو سـالن و 
ی رسانده  ی کرده بودیم و آنها را به این خودباور شرایط را برای آنها تصویرساز
بودیم که زمین جهانی بزرگ است. بچه ها  انگیزه بالایی داشتند و رفته بودند 
نتیجـه خـوب بگیرنـد. ایـن مسـئله باعـث شـد اصـا نترسـند و در زمیـن خـود 
گـر  ی هـا ا واقعی شـان باشـند و بـرای کسـب بهتریـن نتیجـه بجنگنـد. در باز
یـک رانـد را می باختنـد، رانـد بعـدی را می گرفتنـد و واقعـا بـا ذهنیـت برنـده بـه 
میـدان می رفتنـد. اینکـه می دیـدم بچه هـا تاش می کنند برنده باشـند، خیلی 
مرا خوشـحال می کرد. توانایی فنی تیم را همه دیدند و ما در کره موفق شـدیم 

یخـی کسـب کنیم.  یـک نتیجـه تار

ید چندین مـــدال آور المپیک و  ید؟ چقـــدر امیدوار چقـــدر به این نســـل امیدوار
قهرمان جهان داشته باشیم؟

قطعا این بچه ها به تیم بزرگسالان می رسند. همیشه همین بوده است و بچه ها 
 ... از رده سنی نوجوانان به رده بزرگسالان رفته اند. مبینا، ناهید، مها و یلدا و
نمونـــه آننـــد و خیلـــی دیگر دختران قهرمان ما از نونهـــالان در اردوها بوده اند و 
ی تیم بزرگسالانند و برای کشور افتخارآفرینی می کنند. دختران  حالا در اردو

نوجوان تکواندو بدون شک می توانند آینده این رشته را تضمین کنند. 

شما بهترین مربی جهانید. مشخصا انتظارتان از مسئولان چیست؟
به عنـــوان یـــک مربـــی که 14 ســـال اســـت مربی تیم ملی هســـتم، از مســـئولان 
می خواهم تیم های پایه را رها نکنند و به آنها اهمیت دهند. جایزه رده نوجوانان 
خیلی کمتر از بزرگسالان است. برای بچه هایی در رده سنی نوجوانان پاداش، 
... خیلی بااهمیت اســـت و به آنهـــا  انگیزه می دهد. اهمیت  جایـــزه، هدیـــه و
جایزه برای نوجوانان اصا با رده بزرگســـالان قابل مقایســـه نیست. از مسئولان 
می خواهم به رده سنی نوجوانان اهمیت ویژه ای داده شود، به این تیم ها بیشتر 

رسیدگی شود تا آنها بیشتر دیده شوند. 

مسابقات بعدی تیم مشخص است؟
مســـابقات بعدی ما قهرمانی نوجوانان آســـیا در کشور اندونزی است که سال 

آینده برگزار می شود و قبل از آن فدراسیون انتخابی اش را برگزار می کند. 

ید و در  خانم صفرپور شـــما چندین مدال، جایزه و عنوان در ایران و جهان دار
این سال ها بسیار موفق بوده اید. راز موفقیت های پیاپی خود را چه می دانید؟

اینکه بیش از حد تاش می کنم و باور دارم می توانیم برنده باشیم. اعتقاد دارم 
تاش هوشمندانه و واقعی هر مربی می تواند باعث موفقیتش شود ولی هرگز 
نمی توانیـم بگوییـم کـه مـا صددرصـد موفـق خواهیم شـد چون ورزش حرفه ای 
یـاد دارد. زمانـی مـا خیلـی تـاش می کنیـم ولـی نتیجـه آن طـور کـه  بـالا و پاییـن ز
می خواهیـم نیسـت. تکوانـدو ورزش ثانیه هاسـت و در صـدم ثانیـه می توانـی 
ی را بـه نفـع خـودت تمـام کنـی یـا برعکـس، می توانـی در یک صـدم ثانیـه  بـاز
ی. بـرای همیـن نمی تـوان گفـت مـا یقینـا برنده ایـم ولـی خـود مـن شـخصا  ببـاز
هرگـز ناامیـد نمی شـوم و تـا آخریـن دقیقـه و آخریـن ثانیـه تـاش می کنـم تـا 

بتوانیـم نتیجـه خـوب بگیریم. 

 باشگاه استقال با گذشت 3 هفته از استعفای جواد نکونام 
همچنـــان با ســـرگیجه ای بـــزرگ برای انتخاب جانشـــین او 
روبه روست و هر روز نام یک گزینه برای نشستن روی نیمکت 
این تیم مطرح می شود. فیفادی اخیر بهترین فرصت برای 
مدیران آبی بود تا با بررســـی گزینه های مختلف به جمع بندی نهایی رســـیده و 
بتوانند بهترین انتخاب را از بین همه خارجی هایی که به آنها معرفی شده اند، 
داشـــته باشـــند. این درحالی است که در روزهای اخیر چندین نام مختلف از 
سه قاره اروپا، آفریقا و آمریکای جنوبی برای هدایت این تیم مطرح شده اند اما 
حداقل تا شـــب گذشـــته هیچ کدام رسمی نشده اند. مدیران استقال ظاهرا با 
بازی با اســـامی مختلف و انتشـــار نام آنها در رســـانه ها و فضای مجازی تاش 

دارنـــد تـــا بـــرای خود وقت بخرنـــد، غافل از اینکه این تیم به جز دیـــدار فردا برابر 
ذوب آهن که در شـــرایط آنها در لیگ بســـیار تعیین کننده خواهد بود، دیداری 
حساس و بسیار سخت برابر النصر عربستان در لیگ نخبگان پیش رو دارد 
و این فرصت ســـوزی ها می تواند عواقب بدی برای اســـتقال به دنبال داشـــته 
باشد. از سوی دیگر حالا مشخص شده پس از شکست استقال برابر همنام 
خوزستانی خود که روز 8 شهریور ماه اتفاق افتاد مدیریت این باشگاه مذاکراتی 
را با فرهاد مجیدی انجام داده و این یعنی بیش از یک ماه و نیم است که فرشید 
ســـمیعی و ســـایر مدیران این باشگاه در تاشند تا جانشینی برای نکونام پیدا 
کننـــد امـــا هـــر بار بـــه بهانه ای این اتفـــاق منتفی می شـــود و درحالی که فرصت 
یادی تا دیدار برابر النصر نیز نمانده، همچنان بازی اسم و فامیل  آماده سازی ز

در این باشـــگاه برای انتخاب ســـرمربی ادامه دارد.  شاید اگر مدیران باشگاه با 
گهی در فضای مجازی مشخصات مربی مدنظر خود را اعام می کردند  یک آ
تا الان این معضل مهم حل شده بود. آنطور که از شواهد برمی آید مدیران باشگاه 
به دنبال سرمربی ای هستند که نه تنها با شرایط کنونی آبی ها بسازد و توقعات 
یادی نداشـــته باشـــد بلکه قیمتی مناســـب در حدود یک میلیون دلار داشته  ز
باشد و همچنین بند فسخ نیز در قراردادش نداشته باشد تا در آینده برای این 
تیم مشکل ساز نشود. شاید ملیت و سبک بازی مورد نظر این مربی چندان در 
اولویت باشگاه نباشد؛ چراکه تعدد گزینه ها از کشورهای مختلف نشان می دهد 
مدیریت باشگاه فقط به دنبال این است که یک مربی خارجی روی نیمکت 

این تیم به جای نکونام بنشیند تا به نوعی هواداران را راضی نگه دارد. 

محسن بیاتی نیا در گفت وگو با »فرهیختگان«: در انتخاب ورزشگاه محل مسابقه هوشمندانه عمل کردیم

بعد از مدت ها یک بازی دلچسب از تیم ملی دیدیم
 در دفاع اشتباهاتی داشتیم که دیگر نباید تکرار شود          چرا  تکلیف تیم امید را مشخص نمی کنند؟

فاطمه صفرپور در گفت وگو با »فرهیختگان«: دختران نوجوان بدون شک آینده تکواندوی ایرانند

راز موفقیت؟ باور دارم که می توانیم برنده باشیم

استقلال با گذشت 3 هفته از استعفای نکونام هنوز نتوانسته جانشین او را استخدام کند

به یک سرمربی نیازمندیم
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حمیدرضا اسکندری
خبرنگار گروه ورزش

پرسپولیس از مالکان جدیدش کمک خواست

قرمزها پولدار می شوند
باشگاه پرسپولیس در اوایل سال بود که به کنسرسیوم بانک ها واگذار 
شد و چند ماهی زمان برد که درنهایت واگذاری سهام این باشگاه به 
این بانک ها مراحل نهایی خود را طی کرد. در تابســـتان که فصل نقل 
و انتقالات بود باشـــگاه پرسپولیس نیاز شدید به حمایت کنسرسیوم 
بانک ها داشـــت که در آن مقطع فقط بانک شـــهر کمک هایی به این 
باشـــگاه داشت و بخشی از کمک ها هم توسط اسپانسرهای باشگاه 
انجام گرفت. در همین راســـتا باشـــگاه پرسپولیس از دو بانک ملت و 
تجارت که هر یک مالک 20 درصد سهام این باشگاهند خواست آنها 
هم وارد عمل شده و کمک های خود را انجام دهند. در همین راستا 
بانک ملت اخیرا 48 میلیارد تومان به باشـــگاه پرســـپولیس پرداختی 
داشت که البته بخشی از این پول نیز باید به بانک شهر داده می شد. 
در جلسات اخیر هیئت مدیره باشگاه پرسپولیس مصوب شد که این 
یافتی داشته باشد. از این رو دو عضو  باشگاه از بانک تجارت هم در
هیئت مدیره پرسپولیس دیداری با مدیرعامل باشگاه تجارت داشتند 

تا از او قول هایی در زمینه پرداختی توسط این بانک داشته باشند.

پرسپولیس در فیفا چقدر پول دارد؟

بدهی سنگین به مهاجمان گل نزن
باشگاه پرسپولیس روز گذشته در واکنش به رسانه ای شدن خبر شکایت 
نبیل باهویی و بســـته شـــدن پنجره نقل و انتقالاتی این باشـــگاه در پی 
شکایت بازیکنان دیگری مثل شیخ دیاباته و نبیل باهویی خبر داد طی 
نامه ای به فیفا اعام کرده اند مطالبات این بازیکنان را از حساب شان در 
آنجا پرداخت کنند که البته فیفا هنوز پاسخی به این نامه نداده است. اما 
شاید برای خیلی ها سوال باشد که پرسپولیس چقدر در فیفا پول دارد و 
چقدر به سه مهاجم سابق خود بدهکار است. پرسپولیس بابت حضور 
ملی پوشانش در جام جهانی 2022 مبلغی در حدود 650 هزار یورو پاداش 
گرفت که به خاطر تحریم ها این پول در حساب فیفا ماند. سال گذشته 
باشگاه پرسپولیس خیلی تاش کرد بدهی اش به بوژیدار رادوشویچ را از 
طریق همین پول پرداخت کند که در نهایت 200 هزار قسط آخر و 200 هزار 
جریمه دیرکرد آن را نیز از طریق فیفا به حساب دروازه بان کروات پرداخت 
کرد. در همان مقطع نیز باشگاه پرسپولیس به دنبال این بود که مابقی پول 
که حدود 250 هزار دلار می شود را به شکل دیگری بگیرد و با ارسال نامه ای 
به فیفا خواهان پرداخت طلب پریرا از این پول شد که از قرار معلوم فیفا 
نپذیرفت. در هر صورت باشگاه پرسپولیس در حال حاضر حدود 200 هزار 
دلار به شیخ دیاباته بدهکار است؛ نزدیک به 150 هزار دلار هم طلب پریرا 
می شود که هر دو حکم فیفا را در دست دارند. از طرفی نبیل باهویی هم 
وقتی دید نمی تواند طلب کمتر از 60 هزار دلارش را بگیرد به فیفا شکایت 
کرده و خواهان کل پول قراردادش که حدود 200 هزار دلار می شـــود  شـــده 
است. با این حساب باید گفت بدهی پرسپولیس به بازیکنان خارجی اش 
بیشـــتر از دو برابر طلبش از فیفا اســـت. ناگفته نماند مهاجمان نامبرده 

روی هم رفته اندازه انگشتان یک دست هم برای پرسپولیس گل نزدند.

کنش عضو هیئت مدیره به بسته شدن   وا
پنجره قرمزها:

خبر نداشتیم!
»فرهیختگان« در شـــماره روز گذشـــته خود از شـــکایت نبیل باهویی از 
باشگاه پرسپولیس بابت عدم دریافت طلبش خبر داد و بعد از آن نیز 
مشخص شد پنجره نقل و انتقالاتی این باشگاه هم به خاطر شکایت های 
لئاندرو پریرا و شـــیخ دیاباته چند روزی اســـت که بســـته شـــده. بعد از 
رســـانه ای شـــدن این اخبار باشگاه پرسپولیس مدعی شد به فیفا نامه 
زده ایم که مطالبات این بازیکنان را از حساب مان در آنجا بدهد. اما در 
همین راستا وقتی روز گذشته با یکی از اعضای هیئت مدیره باشگاه 
کید بر اینکه نمی خواهد نامش فاش شود؛  پرسپولیس تماس گرفتیم با تأ
به »فرهیختگان« گفت: »اصا موضوع بســـته شـــدن پنجره و شکایت 
نبیل باهویی از باشگاه در هیئت مدیره مطرح نشده است که بخواهیم 
در مورد آن اظهار نظر کنیم. در این مورد بهتر است از مدیریت باشگاه 

سوال کنید؛ چراکه هر تصمیمی گرفته شده با نظر ایشان بوده است.«

ذوب آهن؛ دیدار مهم در روند آینده آبی ها

تغییر سبک استقلال به روش سهراب
تیم فوتبال استقال در حالی فرداشب از هفته هشتم رقابت های لیگ برتر 
به مصاف ذوب آهن اصفهان می رود که این دیدار از جنبه هایی می تواند 
یکی از دیدارهای پراهمیت استقالی ها در این فصل محسوب شود. در 
این خصوص چندی پیش در »فرهیختگان« از این موضوع خبر دادیم 
که با هر ترفندی مدیران اســـتقال قصد دارند پروســـه انتخاب سرمربی 
خارجی این تیم را به تعویق اندازند تا هدایت آبی پوشان برای یک دیدار 
دیگـــر نیز به ســـهراب بختیاری زاده برســـد. در هر صـــورت بعد از برتری 
استقالی ها برابر هوادار و بعد از نمایش نسبتا خوب این تیم، مدیران 
استقال ترغیب شدند تا فرصت هدایت این تیم در برابر ذوب آهن را هم 
به سهراب بسپارند. این در حالی است که وعده انتخاب سرمربی خارجی 
در فیفادی مهرماه نیز فدای این ماجرا شده تا حداقل برای یک بازی دیگر 
بختیاری زاده سرمربی آبی پوشان باقی بماند. این در شرایطی است که از 
تمرینات استقال خبر می رسد طی روزهای اخیر بختیاری زاده سبک و 
سیستم جدیدی را برای بازیکنان این تیم طراحی و در تمرینات پیاده کرده 
تا استقال با سبک جدیدی به روش بختیاری زاده برابر ذوب آهن حاضر 
شود. همه اینها در حالی اند که جذب سرمربی خارجی برای استقالی ها 
در مقطع پیش رو قطعی بوده اما اینکه سبک جدید استقال زیر نظر 
سرمربی موقت این تیم در بازی فرداشب هم جواب بدهد یا خیر باید تا 

سوت پایان دیدار با تیم اصفهانی منتظر پاسخ آن ماند. 

2 نفر برای همراهی و یک نفر برای بررسی طول درمان

 تکلیف 3 بازیکن استقلال 
امروز مشخص می شود

ی دیدار با  تیـــم فوتبـــال اســـتقال تمرینات خـــود را به منظـــور برگـــزار
ذوب آهن پیگیری کرد. بر همین اســـاس نیز سیدحســـین حسینی، 
یکن ملی پوش استقال  کوتا سه باز جال الدین ماشاریپوف و گائل کا
در کشـــورهای مختلـــف براســـاس برنامـــه قبلی به مرور بـــه تمرینات 
ی با ذوب آهن برســـانند.   اســـتقالی ها اضافـــه شـــده تا خود را بـــه باز
ی با ذوب آهن مشکلی برای همراهی  البته حسینی به طور قطع در باز
یکن ازبک و کنگویی که  استقال نخواهد داشت اما تکلیف دو باز
ی زاده در  ی با هوادار با سرمربیگری بختیار اتفاقا هر دو نفر نیز در باز
ترکیب ثابت آبی ها حضور داشتند در تمرین امروز مشخص خواهد 
شد. همچنین قرار است ابوالفضل جالی در ادامه روند درمان خود، 
ی و  امـــروز آخریـــن MRI را از پـــای مصدومش بگیرد تـــا طول درمان و
مـــدت زمان غیبت مدافع هافبک اســـتقال کـــه در تمرین تیم ملی 

مصدوم شد مشخص شود.

اخبار کوتاه

یگانه عصاری
خبرنگار
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